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Vuosikokous	  2015	  
	  
	  
Aika:	   	   18.4.2015	  klo	  11:00	  
	  
Paikka:	  	   Hotelli	  Lakeus	  Seinäjoki	  
	  
	  
Läsnä:	  

Hannu	  Yli-‐Huumo,	  E-‐Pmoke	  
Matti	  Suhonen,	  HämSK	  
Petri	  Roininen,	  	  
Tuula	  Peltonen,	  AsMKK	  
Markku	  Nummijoki,	  KauhMK	  
Juha	  Anttila,	  E_PMoKe	  
Markus	  Puoliväli,	  SuSeMK	  
Teemu	  Karppinen,	  Muhoksen	  MK	  
Jarkko	  Happo,	  SBC	  RT	  Vaalan	  MK	  
Jukka	  Havumäki,	  AsMKK	  
Jyrki	  Tikkakoski	  
Mikko	  Mustonen,	  PielKE	  
Jarkko	  Tallus,	  PielKE	  
Tero	  Tuhkanen,	  PielKe	  

Pertti	  Koistinen,	  SoMoKe	  
Jarkko	  Heiskanen,	  SoMoKe	  
Miia	  Nisilainen,	  Y-‐SMK	  
Jukka	  Komulainen,	  SoMoKe	  
Kauppinen	  JP,	  SoMoKe	  
Jari	  Raati,	  SoMoKe	  
Janne	  Hirvonen,	  K-‐KMK	  
Osmo	  Määttälä,	  KePoMoKe	  
Jukka	  Nyberg,	  SyMoKe	  
Ari	  Rajavuori,	  SyMoKe	  
Keijo	  Hoiska,	  LakMK	  
Jerri	  Tuominen,	  HämSK	  
Harri	  Tuominen,	  HämSK	  

	  
	  
	  

1. Kokouksen	  avaus	  
Yhdistyksen	  puheenjohtaja	  Hannu	  Yli-‐Huumo	  avasi	  kokouksen	  kl0	  11:07	  
	  

2. Kokouksen	  järjestäytyminen	  
Kokouksen	  puheenjohtajaksi	  valittiin	  Hannu	  Yli-‐Huumo,	  sihteeriksi	  Tuula	  
Peltonen	  ja	  pöytäkirjan	  tarkastajiksi	  Teemu	  Karppinen	  ja	  Markku	  
Nummijoki.	  Ääntenlaskijoina	  toimivat	  pöytäkirjan	  tarkastajat.	  
	  

3. Kokouksen	  laillisuus	  ja	  päätösvaltaisuus	  
Kokouskutsu	  on	  ollut	  yhdistyksen	  nettisivuilla.	  Lisäksi	  se	  on	  toimitettu	  
jäsenyhdistyksille	  sähköpostilla.	  Todettiin	  kokous	  lailliseksi	  ja	  
päätösvaltaiseksi.	  
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4. Esityslistan	  hyväksyminen	  
Esityslista	  hyväksyttiin	  kokouksen	  työjärjestykseksi.	  
	  

5. Valtakirjojen	  tarkastus/äänimäärän	  toteaminen	  
Vaalan	  kerhoa	  edustaa	  Muhoksen	  Kelkkakerho	  (Jarkko	  Happo).	  
	  

6. Esitellään	  vuoden	  2014	  tilinpäätös	  ja	  toiminnantarkastajien	  lausunto	  
Puheenjohtaja	  esitteli	  tilinpäätöksen	  ja	  toiminnantarkastajien	  lausunnon.	  	  
	  

7. Päätetään	  tilinpäätöksen	  vahvistamisesta	  ja	  vastuuvapauden	  
myöntämisestä	  
Tilinpäätös	  vahvistettiin	  ja	  päätettiin	  myöntää	  vastuuvapaus	  tilivelvollisille.	  
	  

8. Vahvistetaan	  toimintasuunnitelma	  sekä	  tulo-‐	  ja	  menoarvio	  
Vuonna	  2015	  järjestetään	  kauden	  2014	  mukaisesti	  kilpailuja	  ja	  muuta	  
toimintaa.	  Valtuutettiin	  hallitus	  laatimaan	  budjetti	  kunhan	  kauden	  
suunnitelmat	  selviävät.	  Pääyhteistyökumppanin	  kanssa	  tehdään	  
samansisältöinen	  sopimus	  kuin	  2014	  kaudella.	  
	  

9. Vahvistetaan	  varsinaisten	  jäsenten	  liittymis-‐	  ja	  jäsenmaksun	  suuruus	  
Jäsen-‐	  ja	  liittymismaksut	  päätettiin	  pitää	  ennallaan.	  	  
	  

10. Yhdistyksen	  puheenjohtajan	  ja	  hallituksen	  valinta	  
Yhdistyksen	  puheenjohtajaksi	  valittiin	  Hannu	  Yli-‐Huumo,	  sekä	  jäseniksi	  
seuraavat:	  
Matti	  Suhonen	  
Tero	  Piitulainen	  
Jarkko	  Happo	  
Petri	  Roininen	  
Jukka	  Havumäki	  
Timo	  Roininen	  
Markus	  Puoliväli	  
	  

11. Toiminnantarkastajien	  valinta	  
Toiminnantarkastajiksi	  valittiin	  Teemu	  Karppinen	  ja	  Markku	  Nummijoki.	  
	  

12. Muut	  asiat	  
Turvallisuusasiat	  huolestuttavat	  hallitusta	  ja	  sen	  takia	  hallitus	  esittää	  että	  
merkkaamista	  vähennetään,	  siten	  että	  Enduron	  luonteen	  mukainen	  ajo	  
toteutuu,	  esim	  kääntymismerkit	  pois	  kokonaan	  (vain	  jos	  reitti	  erkanee	  
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selkeältä	  ajolinjalta)	  ja	  vain	  pahimmat	  kohdat	  merkataan.	  Olet	  reitillä	  
merkkejä	  lisätään	  ja	  merkkausta	  yhdenmukaistetaan	  kaikissa	  
kilpailuissa.	  ”Ylimerkkaaminen”	  aiheuttaa	  sen	  että	  merkkeihin	  luotetaan	  
ajossa	  liikaa,	  mikä	  aiheuttaa	  vaaratilanteita	  jos	  olosuhteet	  muuttuu	  tai	  
merkkejä	  kaatuu	  kilpailun	  kuluessa.	  
Asiasta	  käytiin	  vilkasta	  keskustelua,	  mm	  merkkauksen	  
yhdenmukaistamista	  pidettiin	  tärkeimpänä	  asiana.	  Merkkauksen	  
vähentämistä	  myös	  vastustettiin.	  Kilpailunjärjestäjää	  ja	  ratamestaria	  
syytetään	  helposti	  merkkausvirheistä,	  vaikka	  vastuu	  on	  aina	  kuljettajalla.	  
Äänestettiin	  siitä,	  pidetäänkö	  merkkaus	  ennallaan	  vai	  vähennetäänkö	  
merkkejä	  nykyisestä.	  Ennallaan	  pitäminen	  sai	  kaksi	  ääntä,	  muutos	  15	  
ääntä.	  
Päätettiin,	  että	  merkkauksen	  muutosta	  kuitenkin	  vielä	  pohditaan.	  
	  
Lomakepankki	  tulossa	  nettiin	  kilpailunjärjestäjiä	  varten	  ensi	  kaudelle.	  
	  
Esitettiin	  turvallisuuden	  parantamiseksi	  että	  joka	  kilpailukelkkaan	  pitää	  
asentaa	  taustapeili.	  Esitys	  sai	  yksimielisen	  kannatuksen.	  Valmistellaan	  
asiasta	  esitys.	  	  
	  
Säännöt	  pitäisi	  kaudelle	  julkaista	  aikaisemmin	  kun	  viime	  kausina	  on	  tehty.	  
	  
Esityksiä	  sääntöihin:	  Olisiko	  mahdollista	  olla	  Semi-‐Pro	  luokka	  Sprintissä?	  
Myös	  Prosta	  tippuisi	  Semi-‐Prohon.	  Sprintissä	  pitäisi	  myös	  olla	  oma	  
luokitus,	  ei	  sama	  kuin	  Endurossa.	  	  
Päätettiin	  että	  jaetaan	  luokka	  Pro-‐	  ja	  SemiPro	  luokkiin.	  
Numerointi	  pitäisi	  olla	  kiinteä,	  ei	  vaihtua	  joka	  vuosi.	  1-‐3	  numerot	  
vapauutettu,	  hallitsevat	  mestarit	  saa	  ottaa	  käyttöön	  jos	  haluaa,	  Enduron	  
perusteella.	  	  
Päätettiin	  että	  Hoiska	  tekee	  tämän	  vuoden	  Enduro	  numeroinnin	  mukaan	  
numeroinnin,	  jota	  voi	  marraskuun	  loppuun	  mennessä	  muuttaa	  jos	  
numero	  vapaana.	  Sen	  jälkeen	  numerointi	  lyödään	  lukkoon.	  
	  
Luokka	  muutoksia:	  	  
SM	  Sport	  90	  luokka	  jatkaa,	  junnut	  ajaa	  Sprintti	  ja	  Enduro	  kisat	  vakio	  
puhallinkelkoilla	  niin	  kauan	  kun	  kelkkoja	  on.	  
P600	  luokka	  jää	  pois,	  siirtyy	  SM	  Sport	  90:een.	  
Esitettiin	  että	  kauden	  aikana	  18	  v	  täyttävä	  saa	  ajaa	  myös	  600	  luokassa.	  	  
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Esitetty	  että	  historic	  luokan	  vuosimallin	  ikärajaa	  nostettaisiin.	  Esitys	  ei	  
saanut	  kannatusta.	  	  
	  
Luokkien	  arvontajärjestyksen	  lisäksi	  voisiko	  myös	  kuljettajien	  
lähtöjärjestystä	  omassa	  arvontaryhmässä	  kierrättää	  tai	  arpoa?	  	  
	  
Ajovarusteiden	  tarkastus	  tapahtuu	  lähdön	  odotus	  alueella,	  ei	  
katsastuksessa.	  Tapponaru	  täytyy	  olla	  kytkettynä.	  
	  
Juniorien	  Sprint	  kisassa	  luokan	  lähtöjärjestykseen	  ehdotettu	  että	  luokka	  
kiertää	  muiden	  luokkien	  kanssa.	  
	  
Sprintissä	  Pro	  luokka	  voisi	  ajaa	  aina	  viimeisenä.	  Esitys	  sai	  paljon	  
kannatusta.	  	  
	  
Enduron	  kiertävä	  lähtöjärjestys	  on	  ollut	  hyvä.	  Pitäisikö	  Sprot	  90,	  	  Masters	  
ja	  Pro	  luokat	  kiertää	  keskenään	  koko	  kauden?	  Esitys	  sai	  kannatusta.	  
	  
Endurokilpailuun	  kuuluu	  että	  reitti	  on	  vaihtelevaa,	  myös	  puunkierto	  
kuuluu	  kisan	  luonteeseen,	  tämä	  oli	  kilpailijoiden	  ja	  kisanjärjestäjien	  
yhteinen	  mielipide.	  
	  

13. Kokouksen	  päätös	  
Puheenjohtaja	  päätti	  kokouksen	  12:50.	  

Vakuudeksi:	  

Seinäjoella	  18.04.2015	  

_____________________________	   	   ____________________________	  
Hannu	  Yli-‐Huumo	   	   	   	   Tuula	  Peltonen	  
Puheenjohtaja	  	   	   	   	   sihteeri	  

	  

	  
_____________________________	   	   ____________________________	  
Teemu	  Karppinen	   	   	   	   Markku	  Nummijoki	  
Pöytäkirjantarkastaja	   	   	   	   Pöytäkirjantarkastaja	  


